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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Vajon mi az oka annak, hogy a gabonák árutőzsdei ára alacsonyabb, mint az
intervenciós ár?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Budapesti Árutőzsdén a gabonák ára alacsonyabb, mint a meghirdetett
intervenciós ár . Vajon miért van ez? Ha működne az intervenció intézménye,
miért kínálnák olcsóbban a termelők??

Az Unió többi országában az árarányok éppen fordítva vannak .

Kérdezem tehát, hogy vajon mi az oka annak, hogy a gabonák árutőzsdei ára
alacsonyabb, mint az intervenciós ár?

Várom megtisztelő válaszát!
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